
2009Z22793
Vragen van de leden Van Bochove
en Haverkamp (beiden CDA) aan de
ministers van Verkeer en Waterstaat
en van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
Bloemendalerpolder. (Ingezonden
27 november 2009)

1
Bent u bekend met hetgeen de Nota
Ruimte1 vermeldt over de inrichting
van de Bloemendalerpolder en de
daarbij maximaal te hanteren
aantallen woningen?

2
Kunt u aangeven of de
planontwikkeling van de gemeenten
Muiden en Weesp en de Provincie
Noord-Holland in overeenstemming
is met het ruimtelijk beleid zoals
vastgelegd in de Nota Ruimte? Zo
nee, waarom wordt daarvan
afgeweken? Wat is de juridische titel
waaronder dit nieuwe beleid wordt
ontwikkeld?

3
Bent u bekend met de convenanten
die in het kader van de maatregelen
in de corridor
Schiphol–Amsterdam–Almere–Lelystad
(o.a. OV-SAAL) zijn gesloten tussen
de diverse overheden en zijn er op dit
moment onderhandelingen gaande
rondom de aanpassing van deze

convenanten? Zo ja, over welke
aanpassingen gaat het dan?

4
Is het waar dat het huidige standpunt
van het college van Burgemeester en
Wethouders van de gemeente Weesp,
zoals dat aan u bekend is gemaakt,
niet in overeenstemming is met het
laatst genomen raadsbesluit (dat
luidde: instemming met het
convenant) van de betreffende
gemeente ter zake? Zo nee, kunt u
ons dan volledigheidshalve
mededelen wat volgens uw opvatting
het huidige standpunt van het college
van de gemeente Weesp is? Zo ja,
welk van beide standpunten is voor u
leidend in de discussie?

5
Kunt u aangeven welke rapporten
over openbaar vervoerverbindingen
bij de betrokken overheden zijn
verschenen tussen 1 januari 2008 en
1 december 2009? Hoeveel rapporten
hiervan zijn openbaar gemaakt,
hoeveel rapporten zijn er geheim?
Zijn alle openbare en geheime
rapporten ter beschikking gesteld van
de gekozen
volksvertegenwoordigers? Kunt u
voor de geheime rapporten aangeven
waarom deze niet openbaar zijn
gemaakt?

6
Is het u bekend dat de betrokken
gemeenten een voorkeursrecht op

grond van de wet Voorkeursrecht
Gemeenten hebben gevestigd op
zowel de Bloemendalerpolder als de
Gemeenschapspolder? Om welke
reden heeft vervolgens de provincie
ook daarover een voorkeursrecht
gelegd? Is dit een houdbare
juridische positie gezien de wet op de
Ruimtelijke Ordening en de
Grondexploitatiewet? Betekent deze
stap van de provincie dat zij hiermee
de regie naar zich heeft toegetrokken?
Zo ja, hoe beoordeelt u deze stap?

7
Bent u van mening dat op dit
moment, met de nu beschikbare
kennis, het commercieel mogelijk is
om binnen de randvoorwaarden van
de Nota Ruimte en met de eerder
door de gemeenteraden vastgelegde
noodzakelijke infrastructuur de polder
te ontwikkelen? Zo ja, kunt u dit
onderbouwen? Zo nee, is dit voor u
aanleiding met de betrokken
overheden te overleggen om te
komen tot het stopzetten van de
ontwikkeling in de
Bloemendalerpolder?

8
Welke mogelijkheden hebben de
leden van de provinciale staten van
Noord-Holland en de leden van de
gemeenteraden van Weesp en
Muiden om in gezamenlijkheid te
overleggen en te besluiten nu de
respectievelijke bestuurscolleges alle
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beschikbare relevante informatie als
vertrouwelijk hebben bestempeld?

9
Is het staande praktijk bij de Provincie
Noord-Holland dat over vraagstukken
over de Bloemendalerpolder in
beslotenheid vergaderd en besloten
wordt?

10
Kunt u deze vragen vóór het
notaoverleg MIRT2 op 7 december
2009 beantwoorden?

1 Kamerstuk 29 435.
2 Kamerstuk 32 123-A, nr. 3 (MIRT =
Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte
en Transport).
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